
 

 

 

Številka: 90000-13/2023-27        K 2. točki  

Datum: 20. 10. 2023                                                                                          8. seje  

 

MESTNI SVET MOL  

Mestni trg 1  

1000 Ljubljana  

 
Zadeva: Svetniško vprašanje – Azilni dom na Viču 
 
 

Na podlagi 97. člena Poslovnika Mestne občine Ljubljana, postavljam v imenu Svetniškega kluba Nova 

Slovenija županu in pristojnim službam naslednje svetniško vprašanje: 
 

Azilni dom na Viču vse bolj skrbi prebivalce četrtnih skupnosti Vič in Rožnik, pa tudi ostalih, kjer jih je 

mogoče srečevati. Prostori azilnega doma po mnenju mnogih niso primerni za nastanitve, v njih je trenutno 

nastanjenih trikrat več migrantov, kot je normalna kapaciteta prostorov. V glavnem so to mladi moški, ki 

večinoma prihajajo iz dežel, ki niso kakorkoli varnostno ogrožene (Maroko), zato jih ne moremo imenovati 

begunci. Izrabijo vse možnosti, ki jih ponudi država Slovenija, dobijo dobro oskrbo v času bivanja v državi, 

celo zaprosijo za azil in medtem ko se njihova vloga obravnava, v večini že odidejo naprej. Očitno so preko 

različnih aplikacij dobro informirani o tem, kaj lahko dobijo v Sloveniji ter tudi kdaj in kam naj gredo naprej. 

Nad čim se pritožujejo okoliški prebivalci ob Cesti dveh cesarjev in Cesti v Gorice – v glavnem nad občutkom, 

da ni več varno hoditi peš do njihovih domov. Mladi moški se večinoma premikajo v skupinah po tri ali več in 

že to zbuja tesnoben občutek, če se en sam sreča z njimi. Prihajajo zimski dnevi, ko bo vse več temnega dela 

dneva, tudi otroci bodo morali po temi hoditi po cestah. Ljubljanski potniški promet je po Cesti v Gorice vpeljal 

novo linijo številka 16, v tem delu vozi linija števila 1 in 1b, vendar pa občani povedo, da velikokrat ne morejo 

na avtobus, ker je prepoln, na njem pa je tudi veliko migrantov iz azilnega doma. Občane skrbi, da se bo 

povečalo število kriminalnih dejanj, motijo jih odpadki, ki jih migranti puščajo za seboj, nekateri pa so v toplih 

dnevih tudi prenočevali zunaj azilnega doma. Migranti se tudi zadržujejo na otroških igriščih, kar pomeni, da 

se otroci ne upajo igrati na njih. 

Vse našteto kaže na to, da bi morala MOL urgentno poiskati drugo lokaciji azilnega doma, umaknjeno iz 

gostega naselja. Varuh človekovih pravic je sicer poudaril, da migrantov ne smemo izolirati, vendar pa moramo 

najprej skrbeti, da se naši otroci, starejše ženske in moški ter vsi ostali počutijo varne in se lahko brez skrbi 

premikajo po svojem mestu. Kdor pride v tujo deželo, zlasti če je migrant, mora sprejeti, da bo v njej živel pod 

posebnimi pogoji, posebej še, če je v njej samo prehodni čas.  

Nedopustno je, da MOL tako počasi išče nadomestno lokacijo, zlasti ker vemo, da Urad vlade RS za oskrbo in 

integracijo migrantov (UOIM), že nekaj časa poziva različne občine, naj poiščejo dodatne lokacije. 

Prosim župana in mestne službe naj pisno pojasnijo: 

1. Koliko pobud za nadomestne lokacije azilnega doma Vič so že prejeli s strani Urada vlade RS za oskrbo 

in integracijo migrantov? 

2. Kdaj je UOIM že začel dajati pobude za nadomestno lokacijo? 

3. Katere nadomestne lokacije je MOL že ponudila v širšem delu Ljubljane? 

Lep pozdrav, 

 

Mojca Sojar l.r. 

Samostojna mestna svetnica NSi   


